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Dato: 16. juni 2023 
 
Referat for bestyrelsesmøde den 22. maj 2023 
 
Mødet bliver afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 
 
Dagsorden: 
 
1. Tilstedeværende medlemmer:  

Dennis, Helena, Bjarne, Vagn, Charlotte, Niels, Jacob 
Afbud: Torben 

 
2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt  
 

3. Nyt fra formanden: 
Intet nyt 

 
4. Nyt fra kassereren: 

Der er godt gang i omsætningen, så det er positivt. 
Der har været en del udfordringer med NEMID, så der bliver arbejdet på at 
komme over på MITID. 
Der er kommet styr på indleveringen af kontanter. 

 
5. Jordvolden: 

Der har været afholdt møde med kommunen på området og de har udtrykt 
bekymring for om broen kunne holde til transport af så mange tons. 
Rambøll har været ude og lave beregninger for, hvad broen kan bære og 
er vendt tilbage med følgende info. 
Broen kan klare køretøjer på op til 24 tons og vogntog på 32 tons. 

 
6. Skydekort: 

Det blev drøftet om foreningen skal dække indhold på skydekort, hvis 
disse går i stykker. 
Det blev enstemmigt besluttet at foreningen ikke dække indhold på skyde-
kort, men udleverer nyt kort, hvis dette er defekt. 
Det blev også besluttet at lave et opslag med dette på Facebook, samt 
hjemmesiden. 
 
Vi oplever at vores gæstekort forsvinder fra skydebanen, så det blev en-
stemmigt besluttet, at vi laver et opslag på Facebook og hjemmesiden, 
hvor vi informere om dette problem, samt at hvis kortene bliver ved med at 
forsvinde, så bliver der indført depositum på gæstekort.   
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 7. Loppemarked: 

Helena forslog at foreningen kunne afholde loppemarked, hvor vi kunne 
sælge stande. 
Der blev forslået at afholde det i forbindelse med f.eks. ”Vildt i gryden” 
Det blev positivt modtaget, og aktivitetsudvalget kigger på det. 
 

8. Nyt fra udvalgene: 
Hundeudvalget 
Der er ikke så mange kursister, men det passer godt til antallet af  
Instruktører, de nye medlemmer i udvalget er meget engageret, og har 
massere af gode ideer  
Udvalget har været i Jyderup på Outdoorfestival, det gik rigtig godt, og  
arrangøren spurgte om vi ville komme igen til næste år. 
 
Instruktørafregning: 
Der blev stillet forslag om følgende afregning. 
Afregningen til Nikoline bliver sat på en konto skal bruges til betaling for 
instruktørkursus 
Amanda vil gerne have lov til, som afregning, at låne klubhuset en gang 
om året. 
Dette blev enstemmigt vedtaget. 

 
Riffel/Bueudvalget 
Der har været riffelindskydning og der var 43 tilmeldte. 
Bueudvalget er så småt begyndt med at bygge buebanen op igen. 

 
Aktivitetsudvalget 
Der har været afholdt pralemorgen, og der kom ca. 30 mand og der lå 3 
dyr, det gik rigtig godt  
Der skal snart afholdes præmieskydning i sammenarbejde med skydeud-
valget. 
 
Web og Information 
Intet nyt 
 
Skydeudvalget 
Der skal snart afholdes kredsskydning og vi holder åbent dagen før, så 
folk kan komme ud og prøve banen inden. 
Det kan mærkes at priserne er steget, vi har ikke den sammen aktivitet 
som tidligere. 
Vi er generelt udfordret i skydeudvalget, det er tit de samme folk som løf-
ter opgaverne. 

 
9. Næste møde er den? 

Mandag den 26 juni. 
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